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PROTOKOLL STYRELSEMÖTE 2023-11-06 

Närvarande: Fredrik Bergh, Alf Landerholm, Roland Holm, Tommy Lindgren, 
Jonas Lindgren, Niclas Sandberg, Göran Östman, Åsa Björk 

1. Mötets öppnande 

Ordförande Fredrik Bergh hälsade alla välkomna till mötet och förklarade mötet 

öppnat. 

2. Föregående protokoll 

Föregående mötesprotokoll godkändes. 

3. Tidigare frågor 

Inga frågor  

4. Ekonomisk rapport 

Resultat 335 000:- inkl bidrag från Båtunionen och Kommun. Efter investeringar 

av 4st optimistjollar resultat 249 000:- som är väldigt bra resultat. 

Eget kapital på 274 255:-. Betydligt mindre utgifter än normalt under året. 

Hamnavgifter och inträdesavgifter plus mot budget. 

5. Kommittérapporter 

Hamn: 

Upptagning 4/10 12 båtar och 14/10 11 båtar. Sista båten togs upp 5 november. 

Vattensystemet i hamnen tömt och följebåtar upphissade. 

Önskan att byta belysning till LED i hamnen. 

 

Glipen: 

Stängning 22 okt 4 personer. Bastubryggan på sin vinterplats, flaggor nedtagna, 

vatten och toaletter tömt, stöttor altantak och livbåt upptagen etc.  

Ingen bäver har synts till sen september. 

 

Segling: 

Ingen aktivitet så här års. 

Miljö: 
Senast 30 nov ska avfallshanteringsplan skickas in till kommunen. Måste vara 
godkänd innan årsskiftet. 
 
Webbmastergruppen: 
28 nov rensas systemet och ev nya funktionärer läggs in. Framöver kommer 
personnummer införas i BAS. 

 

Ungdom:                                                                                                         

Ingenting nytt. 
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6. Medlemsärenden 

I framtida välkomstbrev bör det stå att det finns en inträdesavgift.  

Däremot bör det ej stå lösenord etc som man ska få först när avgiften är betald. 

Adam Levqvist har anmält sjukdom så klubben står för plats och arbetsplikt 2024. 

Mattias E ska betala sin inträdesavgift.  

Fredrik W har fått båten stulen och kommer ej gå med i klubben nu. 

Kenneth J bet allt utom sommarplats, Roland kontaktar igen. 

 

7. Inkomna skrivelser 

Inga nya skrivelser. 

8. Övriga frågor 

Vi hade tjänat uppskattningsvis ca 1000 kr på att ha rörligt elpris 2023. Tommy 

undersöker och ändrar till rörligt pris framöver. 

9. Nästa möte 

5 december 2023.  

10. Mötets avslutande 

Ordförande tackade för visat intresse och förklarade mötet avslutat. 

 

 

 

 

 

Vid protokollet:  Justerare: 

   

   

Jonas Lindgren  Fredrik Bergh 

 


